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INTERPELACJA

Dotyczy: korzystania z internetu Swiatlowodoweto na terenie solectwa Mak6w.

Kiedy spoleczno(i solectwa Mak6w bqdzie mogla korzystai z internetu (wiatlowodowego?

Korzystanie z szybkiego internetu jest bardzo wa2ne gdyi sieci telefonii kom6rkowej sq

przeciq2one, przede wszystkim kiedy trwaja zajqcia zdalne dla uczni6w i student6w. Brak szybkiego
internetu powoduje utrudnienia w wykonywaniu pracy zdalnej, edukacji, sprawnym zalatwianiu
spraw urzqdowych, robieniu zakup6w online, komunikacji czy byciu w kontakcie z bliskimi. Du2o

mieszkaic6w skariy siq r6wniei, na brak dostqpu do serwis6w VOD (np. Netflix, lpla, Player itp.) z

uwagi na ograniczenia taryfowe z sieciami kom6rkowymi.

Proszq o szczegdlowe informacje na jakim etapie sq prace zwiqzane z podlqczeniem
indywidualnych gospodarstw domowych na terenie solectwa Mak6w do sieci Swiatlowodowej i

kiedy mieszkaricy solectwa Mak6w mogq liczyi na podlqczanie do szybkiego internetu.

Z wyrazami szacu n ku.
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